
In 1972 kocht ik mijn eerste rijpaard, tevens fokmerrie. Een 
Gelderse merrie dragend van Komeet. Omdat deze merrie niet 
aan de verwachtingen voldeed werd in 1974 de merrie Julita, 
v.Uppercut, gekocht met een Porter merrieveulen, Pulita, aan 
de voet. Met deze beide merries is een succesvolle stam 
opgebouwd met veel goede keuringspaarden en goede 
sportpaarden in springen en dressuur. 
 
Sinds 2010 ben ik volledig overgegaan op de 
springpaardenfokkerij, hoewel ik ook houd van een fijn 
dressuurpaard. Ik fok met merries uit de Sina- stam en de 
Okometa- stam. 
 
Ik zet mij als vrijwilliger graag in voor diverse (non-profit) organisaties en aangezien het 
fokken van paarden een passie van mij is heb ik mij in 2018 beschikbaar gesteld voor de 
ledenraad van het KWPN. 
Mede door de grootte van de ledenraad heb ik het gevoel onvoldoende inbreng te kunnen 
hebben en heb ik besloten om per 1-1- 2021 te stoppen. 
Een aantal leden van de fokkerijraad ken ik al langere tijd en op basis van die contacten 
verwacht ik aldaar een grotere bijdrage aan het KWPN te kunnen brengen en daar voor 
mijzelf meer voldoening uit te halen.  
 
Ik volg de springpaardenfokkerij en de -sport op de voet, mede door mijn lidmaatschap bij 
studbook Zangersheide en het Holsteiner verband. Ook ben ik lid van de club van 
springpaardenfokkers DBFS. 
 
Ik stel me namens de provincie Groningen graag beschikbaar voor de fokkerijraad KWPN. 
 
Theo Sieling  
 
 
 


